
Ruženec - nosná

modlitba októbra

Prichádza mesiac október. Z duchovného

hľadiska prichádza mesiac zameraný na
modlitbu sv. ruženca, na pozvanie k tejto
modlitbe, na jej zaktívnenie. Mohli by sme
povedať, že je to mesiac, kedy sa do centra
dostáva táto úžasná modlitba, o ktorej
Panna Mária povedala, že je silnejšia ako
atómová bomba. Je to aj modlitba, pri ktorej
máme skúsenosť, že nám myšlienky
odbiehajú, pretože "Zdravas Mária..." sa
opakuje v každom desiatku desaťkrát a je to
akoby automatické. Ale máme aj skúsenosť,
že ak rozjímame nad tajomstvami sv.
ruženca, prežívame život Ježiša spolu s Ním
a uvedomujeme si, čo všetko pre nás urobil.
Chcem vám ponúknuť pár pohľadov na túto
modlitbu z rôznych uhlov, prečo je táto
modlitba dobrá a osožná pre každého. 
Ruženec ako ústna modlitba: Sú to slová
vyskúšané a potvrdené bohatstvom náuky
Cirkvi. Nemusíme pritom hľadať nejaké nové
slová. Keď sa modlíme túto modlitbu,
modlíme sa s celou Cirkvou; s celou Cirkvou
oslavujeme Máriu a celá Cirkev, každý jej
jeden člen sa modlí za nás. 
Ruženec ako rozjímavá modlitba: Keď
prechádzame s Máriou jednotlivými
tajomstvami, vstupujeme do Máriinej školy
a učíme sa "čítať" Krista, prenikať do hĺbok
jeho tajomstva, pochopiť jeho odkaz pre

nás.
Ruženec ako kontemplatívna modlitba:
Všetko, o čom počas meditácie nad
ružencovým tajomstvom uvažuješ, teda
tajomstvá Ježiša, čo On - Ježiš koná a čo
sprítomňuje liturgia - všetko sa do teba
vstrebáva, formuje ťa, mení a pretvára. 
Ruženec ako modlitba príhovoru: Ruženec
je takou formou dlhšej modlitby, keď
pomocou nej odovzdávame iných ľudí Bohu.
Ružencom môžeme vyprosiť veľa milostí a
Božieho milosrdenstva pre celý svet. 
Ruženec ako modlitba chudobných: Je to
modlitba, keď sa nemáme chuť modliť,
pretože sme unavení, cítime sa opustení,
prežívame temnotu alebo suchopárnosť.
Naše myšlienky nie sú sústredené, sme
roztržití. Nedokážeme sa modliť ani
pomocou knižky. Práve vtedy sa máme
modliť ruženec. 
Ruženec ako rodinná modlitba: Rodina,
ktorá sa spolu modlí ruženec, napodobňuje
ovzdušie nazaretskej domácnosti, ktorej
stredobodom je Ježiš: prežívajú s ním radosti
a smútky, svoje potreby a plány zverujú do
jeho rúk, čerpajú z neho nádej a silu
pokračovať. 
Toto je len pár rôznych pohľadov na tú istú
modlitbu. Iné, možno aj naše originálne
pohľady, sú len krásnym dodatkom a
motiváciou k tomu, aby sme si na túto
modlitbu našli čas hoci aj každý deň. 

(Marek Kunder)

Týždenník Rímskokatolíckej farnosti Vranov nad Topľou - Čemerné
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Čo vás v škole nenaučia

Jedným z rozšírených mýtov v oblasti výživy

je, že rastlinné enzýmy nemajú žiaden vplyv
na ľudský organizmus, pretože sú zničené
žalúdočnou kyselinou. Táto kritická výhrada
sa mi dostala do uší minulý týždeň, a preto
som sa na ňu rozhodla reagovať. 
Ako to teda s enzýmami naozaj je? Kyslé
žalúdočné prostredie je naozaj ničivé pre
pankreatické enzýmy, ktoré dokážu fungovať
len v neutrálnom ph tenkého čreva avšak s
rastlinnými je to o niečom inom. Tie začínajú
svoju činnosť už v ústnej dutine, kde sa jedlo
premiešava so slinami a ďalej pokračujú v
žalúdku, kde ph faktor po prijatí potravy
klesne z 5.0 pod 3.0. Rastlinné enzýmy sú
veľmi odolné a sú schopné si poradiť s kyslým
prostredím rovnako dobre ako s alkalickým.
Doktor Howard F. Loomis, ktorý je
odborníkom na danú problematiku, dokonca
tvrdí, že rastlinné enzýmy prežijú aj
neprajnejšie prostredie v akomsi latentnom
stave a opäť ožijú v tenkom čreve, kde
pokračujú v činnosti. Neskôr sa dostanú cez
steny čreva do krvného obehu a po splnení
svojho poslania sú z organizmu vylúčené
močom. Ďalšími zástancami dôležitosti
enzýmov v strave sú aj Dr. Devin Houston,
ktorý momentálne pôsobí ako šéf spoločnosti
Houston Nutraceuticals, Inc. v USA, či Dr.
Edward Howell, ktorý sa danej problematike
venoval viac ako 50 rokov a svoje poznatky
zhrnul v knižnej publikácii „Enzyme nutrition
– the food enzyme concept.“  Ak vám teda
niekto bude tvrdiť, že enzýmy z ovocia a
zeleniny aj tak nevyužijete, neberte to ako
daný fakt. Každý vedec, ktorý sa zaoberá
výskumom fungovania ľudského organizmu si
je vedomý skutočnosti, že ho vlastne pozná
veľmi málo a pretečie ešte veľa vody, kým sa

to zmení. Mnoho ľudí nemá ani potuchy o
tom, že naše telo funguje na princípe niekoľko
stovák biliónov chemických reakcií, preto sú
aj dnešné odborné poznatky len kvapkou
mori. 
Možno sú niektorí z vás prekvapení témami a
podľa názvu rubriky ste čakali niečo o
bylinkách. Podľa môjho názoru však treba
skutočné zdravie hľadať v plodoch, ktoré pre
nás pripravil Boh a nemeniť ich podobu,
pretože sú navrhnuté tak, aby boli pre nás
ideálnou stravou a liekom zároveň. Tento môj
názor potvrdzujú napríklad aj problémové
vitamíny. Hoci z hľadiska zloženia sú prírodné
a syntetické vitamíny totožné, nemajú
rovnaký vplyv na organizmus. Príklad: Vedci
zistili, že zvýšené dávky vitamínu A v prášku
zvyšujú riziko vzniku rakoviny pľúc a ďalších
rakovín, avšak vitamín A obsiahnutý v mrkve
je úplne bezpečný ( zdroj BBC- Pravda o
vitamínoch). Rovnako je to aj s cukrom –
spracovaný cukor je nebezpečný, cukor v
ovocí nie. Ďalej by sme mohli pokračovať
múkou, tukmi a ďalšími „neúplnými“
potravinami, ktoré si človek vytvoril a zaradil
do jedálnička. Chýba im „niečo“, čo po ich
konzumácii vytvorí tú správnu biochémiu v
našom tele. Ľudský organizmus nepracuje na
princípe jedna tabletka na jednu chorobu.
Zložky obsiahnuté v jedle vytvárajú pri
procese trávenia nespočetné množstvo
kombinácii, preto aj spomínaný vitamín A
môže liečiť a udržiavať alebo naopak ničiť. 
Ak si teda uvedomíte, že poznatky v oblasti
stravovania sú naozaj iba v plienkach, je
dobré obzrieť sa za prírodou. Na to aby ste
jedli zdravo nemusíte byť odborník, stačí vám
zdravý sedliacky rozum. A na záver ešte jeden
postreh. Adam a Eva v rajskej záhrade jedli
ovocie zo stromov! 

(Anna Mičkaninová ml.)
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Boh môže
Ak by ste mohli Boha požiadať o jeden

zázrak vo vašom živote, vediac na 100
percent, že by vašu prosbu splnil, o čo by
ste ho žiadali? Prosili by ste ho, aby dal do
poriadku vaše manželstvo? Alebo aby sa
zlepšila vaša situácia v práci? Úpenlivo by
ste žiadali o návrat svojho blúdiaceho syna
alebo dcéry? Alebo aby sa váš milovaný
odovzdal Kristovi? Modlili by ste sa za
obnovenie vášho zdravia, financií alebo
modlitebného života? Akákoľvek by bola
vaša prosba, prednášate ju Bohu
pravidelne a vytrvalo každý jeden deň,
dôverujúc mu, že bude v tejto situácii
konať? 
Môže to Boh zvládnuť? 
Väčšina z nás by sa asi priznala, že sa často
nemodlí za svoje najvnútornejšie potreby.
Slabneme vo svojom srdci. Začneme sa
modliť, no po krátkej chvíli zistíme, že
myseľ sa nám niekde túla a napokon
prídeme na to, že naša modlitba sa skladá z
prázdnych slov. Naše slová znejú povrchne
a prázdno a my sa začneme cítiť ako
farizeji. Zakrátko sa úplne vzdáme, pretože
sa zdá lepšie zmieriť sa s takmer
akoukoľvek náročnou situáciou ako
pokračovať v neúčinnej modlitbe. 
V lepších chvíľach prichádzame k Bohu,
lebo vieme, že k nám vystiera svoje
milujúce ruky. No potom sa často
stiahneme späť a snažíme sa zvládať svoje
problémy vlastnou silou. V istom bode a
pravdepodobne v istej nevedomosti
pochybujeme, či Boh skutočne môže

priniesť nejakú zmenu a svetlo do
problémov, ktorým práve čelíme. A tak, i
keď veríme, že Boh nás miluje a túži nám
pomôcť, pretrváva otázka: je schopný takto
učiniť? 
Mnohých z nás trápia naliehavé osobné
potreby a vážne problémy, ktoré
ohraničujú náš život, no akosi zabúdame
požiadať Boha o pomoc. Niekde ďaleko za
hranicou vlastnej viery a dôvery
nedokážeme skutočne veriť tomu, že Boh s
tým môže čokoľvek urobiť. Samozrejme,
pravdou je, že Boh dokáže zvládnuť
akýkoľvek problém, ktorý mu dokážeme
predostrieť. Stvorenie planét sa nezdalo
byť pre neho veľkým problémom. Ani
vzkriesenie z mŕtvych. Nič nie je pre Boha
príliš náročné, no my sa nestaneme
svedkami týchto zázrakov, kým ho naozaj
nepožiadame, aby nám s tým pomohol. 
Možno sa snažíme ospravedlňovať svoj
zbabelý modlitebný život napríklad svojím
vlastným nedostatkom vytrvalosti v
modlitbe alebo nám chýbajú vzory, ktoré
by sme mohli nasledovať, alebo sa snažíme
presvedčiť samých seba, že musíme toho
toľko splniť alebo si myslíme, že neexistuje
spôsob, ako si nájsť čas na dobrú modlitbu.
No v skutočnosti môže byť chybou to, že
nie sme úprimní sami k sebe. Skutočným
dôvodom, prečo sú naše modlitby slabé,
môže byť to, že je slabá naša viera. Sme
presvedčení o Božej všemohúcnosti, no
toto presvedčenie sa azda ešte nedostalo
na miesto, o ktoré naozaj ide – do nášho
srdca.
Nielen prosme, ale aj uverme vo svojom
srdci, že Boh môže urobiť čokoľvek so
zmätkom okolo nás. 

(Dominika Čechová)
Zdroj: Hybels, B.: Dopraj si prepych modlitby
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Ne (celebrity) odchádzajú ...
Nielen v oznamoch, ale aj na výveske pri

našom farskom kostole v Žalobíne sme sa
mohli dozvedieť a potom aj zúčastniť 17.
augusta na odpustovej slávnosti sv. Štefana
kráľa v starom kostole v neďalekej Novej
Kelči. Miestny kňaz tejto filiálky nepredstavil,
ani slovkom neprivítal vtedy tam prítomného
koncelebrujúceho provinciála (hlavný
predstavený na Slovensku) jezuitov (SJ –
Spoločnosti Ježišovej) pátra Petra Bujka.
Určite nikto z prítomných ani nepomyslel, že
práve o tri týždne s ním bude posledná
rozlúčka v kostole jezuitov v Bratislave. A na
ďalší deň, 8. september (nedeľa), v Novej
Kelči; 16. septembra by sa bol dožil 45 rokov.
Veľa, či málo?
V homílii páter Jozef Šuppa okrem iného
povedal – nie dĺžka rokov, ale hodnota
skutkov, akými žijeme, má zmysel. (...) Ak
chceš byť dobrý, buď pokorný. Ak chceš byť
svätý, buď veľmi pokorný. A on bol veľmi
pokorný.
Len kňazov, ktorí prišli do Novej Kelče rozlúčiť
sa, bolo osemdesiat. A veľký zástup
rehoľných sestier rôznych komunít. Bola to
manifestácia viery, nádeje, lásky a vďačnosti
za horlivý a pokorný život (aj podľa slov
rodákov) kňaza, ktorý bol jedným z nich.
Podrobnejšie o tom sa možno dozvedieť na
webovej stránke SJ, ale aj v týždenníku Zrno
č. 37.
Netrvalo dlho, presne o desať dní v tom
istom kostole jezuitov v Bratislave, 17. sept.,
kde bola znova veľká slávnosť. Z mnohých
kútov Slovenska, ba i zo zahraničia, sa prišli
rozlúčiť s málo (či vôbec?) propagovaným
katolíckym disidentom MUDr. Silvestrom
Krčmérym. Tiež sa o ňom možno
podrobnejšie dočítať v spomínanom
periodiku.
Silvo, tak sme ho volali. Bol od nás mnohých

starší i o tridsať rokov. Hoci sme si ťažko
zvykali, ale výslovne trval na tom, aby sme
mu tykali. Jeho široký úsmev a
bezprostrednosť, s akou sa zaujímal o
každého z nás, nás odzbrojovali. Rád spieval,
miloval hory i celú Božiu prírodu, bol
jednoduchý a nenáročný. Bol ako náš otec,
plný optimizmu, radosti a nádeje. Ako
politický väzeň si odsedel štrnásť rokov, ale
nebol zatrpknutý. Vychovával nás príkladom.
Aj nás poúčal, ako sa správať, čo robiť, či
nerobiť, ak by niekoho aj zo študentov za
náboženské aktivity zatkli. Okrem odbornej
literatúry z oblasti medicíny je autorom
dvoch kníh – Vo väzniciach a táboroch a ... to
nás zachránilo s podtitulom Brainwashing –
vymývanie mozgu.
Vo väzení sa spoznal aj s našim bývalým
duchovným otcom ThDr. Vojtechom
Jenčíkom a navzájom často spomínali na
seba, keď boli muklami – „muž určen k
likvidaci“.
Silvester Krčméry (ako laik v celibáte) spolu s
RNDr. Vladimírom Juklom (bol kňazom) –
zomrel 1.5.2012) boli zakladatelia
Spoločenstva FATIMA (SF). Spolu s vtedajším
tajným biskupom Jánom Chryzostomom
Korcom to boli piliere podzemnej katolíckej
cirkvi na Slovensku. Až v 60-tych rokoch 20.
stor. sa dostali postupne všetci traja z
väzenia, keď si odsedeli vymerané tresty.
Nebojácny Silvo pred vtedajšími súdmi
povedal – Vy máte v rukách moc, ale my
máme pravdu.
Spolu s V. Juklom tichí, skromní a nenápadní
hrdinovia. Až po žiadosti predsedu FKI
Františka Neupauera Dr. S. Krčmérymu v jan.
2013 udelil prezident SR I. Gašparovič
najvyššie štátne vyznamenanie Rad Ľudovíta
Štúra I. triedy pri príležitosti 20. výročia
vzniku SR.
Nuž, Silvo, odpočívaj v Božom pokoji a
vychutnávaj zaslúžený domov nebeského
Otca.             (Oľga Balážová, farnosť Žalobín)
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Majetok 
Istý roľník mal biedne políčko, z ktorého

zozbieral chabú úrodu. Dennodenne mu
manželka a deti vyčítali, že je toho málo.
Raz sa nečakane na neho usmialo šťastie.
Kým zamyslený drel na svojom políčku,
zbadal na ceste splašeného koňa. Koč, v
ktorom sedel boháč, sa takmer prevrátil.
Roľník priskočil a koňa odvážne zastavil.
Boháč sa chcel mužovi odvďačil, nuž mu
prisľúbil: „Darujem ti toľko pôdy, koľko
stihneš prejsť od východu slnka po západ.
Jedinou podmienkou je, že pri západe slnka
musíš byť presne na tom istom mieste, z
ktorého ráno vyjdeš.“
Roľník bol nadšený: „Dosť bolo dní plných
námahy a biedy! Budem mať veľa zeme a
budem bohatý!“
Na druhý deň ráno vyšiel na zelený vŕšok a
označil miesto, z ktorého vyrazil. Veselo si
pomaličky kráčal a nikam sa neponáhľal.
„Tu si vybudujem statok... Tam je
vynikajúce miesto na maštaľ... Na tejto
peknej rovinke budem pestovať obilie a tam
dolu zasadím zeleninu a zemiaky...“

Potom si však uvedomil, že má len jedinú
príležitosť a rozbehol sa. Slnko šlo rýchlo
svojou cestou po oblohe. Čím viac zeme
obíde, tým bude bohatší.
Už nevládal, ale ešte zbadal jazierko, zelenú
lúku, hustý les. Slnko sa skláňalo nad
obzorom. Muž ešte väčšmi zrýchlil krok.
Spotený, zadýchaný a na konci so silami
dosiahol svoj cieľ. Vyčerpaný klesol na zem.
Pre prílišnú námahu jeho srdce prestalo biť
v tej istej chvíli, ako zapadlo slnko.
Teraz má toľko pôdy, koľko potrebuje - malý
kúsok zeme, v ktorej je pochovaný.

„Istému boháčovi prinieslo pole veľkú
úrodu. Premýšľal a hovoril si: “Čo budem
robiť? Veď nemám kde uložiť svoju úrodu.'
Potom si povedal: “Toto urobím: zrúcam
svoje sýpky a postavím väčšie a tam uložím
všetko obilie i ostatný svoj majetok. Potom
si poviem: “Duša, máš veľké zásoby na
mnohé roky. Odpočívaj, jedz, pi a veselo
hoduj!” Ale Boh mu povedal: “Blázon! Ešte
tejto noci požiadajú od teba tvoj život a čo si
si nahonobil, čie bude?' Tak je to s tým, kto
si hromadí poklady, a pred Bohom nie je
bohatý." (Lk 12, 16 – 21)

(Anna Sabolová ml.)
Zdroj: Bruno Ferrero: Nebo v našom dome

Mládežnícke stretká

Pre všetkých mladých, ktorí majú záujem zažiť spoločenstvo, radosť, pohodu a chcú sa

dozvedieť aj niečo zaujímavé o Bohu, alebo potrebujú odpovede na otázky, ktoré im víria

hlavou je naše pastoračné centrum na druhom poschodí otvorené každý piatok od 2000.
Príďte medzi nás! Tešíme sa na Vás. 

(mladí)
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V Taliansku objavili dokument, ktorý
dokazuje pomoc pápeža Pia XII. Židom 

Taliansko 18. septembra. V Taliansku sa

objavil ďalší, doteraz nezverejnený dokument,
ktorý dosvedčuje aktivity pápeža Pia XII. v snahe
pomôcť Židom počas obdobia nacistického
prenasledovania. Píše sa v ňom o nariadení
pápeža spolupracovať pri ukrývaní Židov v
kláštoroch a rehoľných domoch, ako aj pri ich
útekoch. 
Ide o koncept vyhlásenia Asociácie Guglielma
Pallaviciniho pri príležitosti spomienkovej
ceremónie na počesť Pia XII., ktorá sa uskutočnila
v talianskom Zagorole 29. júna 1965. Dokument,
ktorého autorom je Saul Israel, objavil jeho syn
Georgio a poskytuje priame svedectvo o pomoci
Cirkvi utečencom počas Druhej svetovej vojny.
Vatikánsky denník L´Osservatore Romano už
pred štyrmi rokmi čitateľom ponúkol sériu
publikácií s názvom Na obranu Pia XII., Príčiny
dejín. Obsahovali dovtedy neznáme skutočnosti,
ktoré zachytil Giorgiov otec Saul. Ozrejmili
duchovné puto medzi kresťanmi a Židmi, ktoré sa
vytvorilo predovšetkým v čase ich úkrytu pred
nacistami vo františkánskom kláštore.
„Zatiaľ čo sa všetky únikové cesty jedna po
druhej uzatvárali, videli sme, ako sa pred nami
otvárajú brány kláštorov a rehoľných domov,
ktoré na nariadenie Pia XII., ako bolo všetkým
známe, mimoriadne účinným spôsobom
zorganizovali útočisko a pomoc pre všetkých
Židov, ktorých bolo možné zachrániť,“ píše sa v
dokumente.
Giorgio Israel po prečítaní dokumentu spoznal
nezameniteľný štýl písania svojho otca a cítil
povinnosť zverejniť ho. 

Prvý októbrový víkend sa
uskutoční celodiecézna púť v
Obišovciach 

Obišovce 17. septembra (TK KBS).

Prvý októbrový víkend sa uskutoční
celodiecézna púť v Obišovciach. Jej
program sa začne v sobotu 5. októbra
2013 o 15:00 h privítaním pútnikov a
korunkou Božieho milosrdenstva.
Nasledovať bude celodiecézne
večeradlo, svätá omša s košickým
pomocným biskupom Mons.
Stanislavom Stolárikom, pásmo
duchovné slova a piesní, svätá omša za
chorých členov Ružencových bratstiev,
krížová cesta, svätá omša pre deti a
mládež, program mladých a modlitba
bolestného ruženca. O polnoci bude
sláviť svätú omšu za živých členov a za
zomrelých členov Ružencových
bratstiev Mons. Marcel Gábor. Potom
nasleduje nočné bdenie. Nedeľný
program sa začne rannou modlitbou
Anjel Pána a spevom pútnickým piesní,
modlitbou slávnostného ruženca,
svätou omšou za farnosť, za upevnenie
viery v rodinách a modlitbou ruženca
svetla. O 10:30h je naplánovaná
slávnostná svätá omša, ktorú bude
celebrovať košický arcibiskup
metropolita Mons. Bernard Bober. V
homílii sa pútnikom prihovorí košický
eparcha vladyka Milan Chautur, CSsR. 
TK KBS informovala Košická arcidiecéza
(www.ke-arcidieceza.sk)

(dodala Anna Sabolová ml.)



VV čaSečaSe OdOd 30.09.2013 30.09.2013 dOdO 06.10.201306.10.2013
Upratovanie kostola - Pán Boh zaplať všetkým rodinám, ktoré boli v tomto týždni upratovať
kostol. Na budúci týždeň prosíme rod. Bačovu, rod. Vargovu - Kukučínova ul, rod.

Ondovčíkovu - Tehelná ul. Upratuje sa  v sobotu ráno po sv. omši o 900.
Vedenie modlitieb pred sv. omšami - V týždni od 6.10. – 12.10. vedie modlitby horliteľka p.
Mária Vasiľová - Sadová ul.
Sv. spoveď - keďže je prvopiatkový týždeň, bude možnosť sv. spovede každý deň 1,5 hod.
pred každou večernou sv. omšou od pondelka do piatku ako aj pred rannou alebo po nej
podľa potreby. Zároveň táto sv. spoveď už platí aj ako duchovná príprava na posviacku nášho
nového kostola. 

Sv. spoveď chorých - bude zmena návštev chorých. Začiatok sa posúva na 800 ráno, pretože
keď som sám, tak potom niekde sa dostanem až okolo 12.30-13.00 hod. a to je už dosť
neskoro. Chcem sa čo najviac pokúsiť stihnúť všetkých chorých doobeda, aby som
nevyrušoval v čase obeda.
Októbrová modlitba sv. ruženca - začína mesiac október, ktorý sa nesie v znamení
predovšetkým modlitby sv. ruženca, ku ktorému vás chcem pozvať, či už pred sv. omšami v
kostole alebo spoločnej modlitbe doma v rodine. Je možnosť aj získať úplné odpustky pre
seba pri každej modlitbe sv. ruženca, či v kostole, v rodine alebo nábožnom zhromaždení.
Podmienky pre získanie úplných odpustkov sú tri: 1. Stačí sa pomodliť 5 desiatkov; 2. k
modlitbe treba pridať rozjímanie o tajomstvách sv. ruženca; 3. pri verejnom recitovaní je
potrebné vysloviť tajomstvá podľa zaužívaného zvyku. Samozrejme, predpokladá sa, že
človek je v milosti posväcujúcej a nesúhlasí s konaním akéhokoľvek hriechu. 
FeR - všetkých členov Farskej ekonomickej rady pozývam na stretnutie, ktoré bude v

pondelok po adorácii o 2010 na fare.
FPR - všetkých členov Farskej pastoračnej rady pozývam na stretnutie, ktoré bude v stredu

večer po sv. omši o 1930 takisto na fare. 
Brigády v novom kostole - Pán Boh zaplať všetkým brigádnikom a brigádničkám, ktoré boli
pomôcť v tomto týždni. Zoznam si môžete pozrieť na nástenke. Na budúci týždeň prosíme
Železničnú, Ružovú, Puškinovu a Kukučínovu ul., ktoré má na starosti p. Ján Jenčo, a o
týždeň neskôr čemerniansku a Kpt. Nálepku, ktoré má na starosti p. Júlia Kölešová
Predmanželské ohlášky: 
1. Ing. Ján Kozlovský, syn Jána a Valérie rod. Petrusovej z Čemerného a Veronika Pekníková,
dcéra Štefana a Emílie rod. Pastvovej z Ostrova pri Piešťanoch - 3x.
Rozpis lektorov: Nasledujúca nedeľa

8:00 - rod. Kokoruďova,
10:00 - rod. J. Fenika,
18:30  - rod. Ľ. Gazdu.
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PP ONdelOKONdelOK 30.09.201330.09.2013
Sv. Hieronyma, kňaza a učiteľa Cirkvi
(spomienka) 

Sv. omša: 1830 (K) 

Poklona Sv. Oltárnej: 1915

UUTOROKTOROK 01.10.201301.10.2013
Sv. Terézie z Lisieux, panny a učiteľky
Cirkvi (spomienka)  

Sv. omša: 630 (K)

SS TRedaTReda 02.10.201302.10.2013
Svätých anjelov strážcov (spomienka)  

Sv. omša: 1830 (K) 

ŠŠ TVRTOKTVRTOK 03.10.201303.10.2013 Poklona Sv. Oltárnej: 1730

Sv. omša: 1830 (K)

PP IaTOKIaTOK 04.10.201304.10.2013
Sv.  Františka Assiského (spomienka)
1. piatok v mesiaci k úcte BSJ

Sv. omša: 630 (K)

Sv. omša: 1830 (K) 

SS OBOTaOBOTa 05.10.201305.10.2013 Sv. omša: 800 (K)

Sv. omša: 1830 (K) 

NN edeľaedeľa 06.10.201306.10.2013

27. NEDEĽA V CEZROČNOM OBDOBÍ

Sv. omša: 800 (K)

Sv. omša: 1000 (K)

Pobožnosť sv. ruženca: 1430

Sv. omša: 1830 (K)

“Ťažko je modliť sa, keď nevieme ako. Sami musíme prísť na to, ako sa správne modliť.
Prvým prostriedkom je mlčanie. Duše oddané modlitbe milujú ticho. Nemôžeme sa

vrhnúť priamo do Božej prítomnosti, ak sa necvičíme vo vnútornom i vonkajšom mlčaní.
Preto by sme sa mali cvičiť predovšetkým v ovládaní mysle, očí a jazyka.” 

(bl. Matka Tereza)


